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Weert, 6 oktober 2021  

  

  

Onderwerp : Antwoorden op vragen over onderhoud Ijzeren man raadscommissie 
R&E 22 september 2021 

  

  

Geachte commissieleden,  

 
 
  
Voorafgaand aan de raadsvergadering van 25 

september zijn aanvullende vragen gesteld 
over de beantwoording van  
 
 

 

In aanloop naar commissievergadering d.d. 22 september heeft de fractie Duijsters 
vragen gesteld over het onderhoud in de ijzeren man. Er is toegezegd dat wij schriftelijk 
terug komen op deze vragen. Hieronder leest u onze antwoorden.  

 
Onze vraag is het mogelijk om hetgeen dat uit de beek wordt gehaald wordt afgevoerd 

zodat er meer ruimte komt voor biodiversiteit langs de oeverzijde? 
De sloot wordt door het Waterschap gemaaid en het maaisel blijft kortstondig op de kant 
om waterinsecten de kans te geven terug in de sloot te gaan en het water uit te laten 
lekken. Na een periode wordt het vrijkomende maaisel door de gemeente afgevoerd. De 
laatste keer is door omstandigheden het maaisel niet afgevoerd. Dit jaar zal dit weer als 

gebruikelijk uitgevoerd worden. 

 
Wanneer worden deze kokers verwijderd? 
De kokers worden verwijderd als er geen, of weinig, kans meer is op vraatschade. Dat 
verschilt per plant en kan tot vijf jaar duren. De kokers zorgen naast bescherming tegen 
vraat ook voor een microklimaat waar de jonge aanplant voordeel van heeft. 
 
Wordt er überhaupt wel controle en onderhoud gepleegd bij deze nieuwe aanplant? Zo 

ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 
Door de natuurlijke situatie wordt er zo weinig mogelijk onderhoud gepleegd. Hierdoor 
ontstaat een natuurlijke selectie van sterke soorten die door kunnen ontwikkelen. Het 
onderhoud bestaat uit één maal per jaar controleren van de ontwikkeling van de jonge 
aanplant. Twee jaar na aanleg (dit jaar) wordt de beplanting, waar nodig, eenmalig 
ingeboet. 

 
Met vriendelijke groet,  
 

 

Harold Stultiens, Afdelingshoofd openbaar gebied  
 
 



 

 

  
   

 

 
 
 
 
 


